

《单词百科:augite是什么意思?augite怎么发音?augite的解释和用法》

英语单词augite是什么意思?augite怎么读?augite怎么发音?简答网为您整理了augite的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



augite怎么读

augite的读音:[ˈ ɔːd a ɪ t]

augite的意思

1、n. 普通辉石，斜辉石；

augite的相关词组

1、korea augite 朝鲜辉石；

2、basaltic augite 玄武辉石；

augite的双语例句

1、Pyroxene is exclusively diopsidic augite, with a composition relatively close to the diopside-hedenbergite join.

所有辉石是透辉石质普通辉石, 其成分相对近于透辉石 -- 镁铁辉石.

2、Mineral constituents consist mainly of jadeite, aegirine-augite, magnesio-riebeckite, winchite, magnesio-hornblende, actinolite, quartz, albite, rutile and sphene.

主要组成矿物为硬玉、霓辉石、镁钠闪石、蓝透闪石、镁角闪石、阳起石、石英、钠长石、金红石和榍石.

3、Chaoshan gold deposit is directly related to augite diorite.

朝山金矿床与白芒山辉石闪长岩有直接的成因联系。

4、The basalts in this region also contain abundant megacrysts of augite and anorthoclase and rare megacrysts garnet.

本区玄武岩还含有丰富的普通辉石巨晶和歪长石巨晶, 而石榴石巨晶罕见。

5、The effect of gangue minerals (serpentine, olivine and augite) containing magnesium on pentlandite flotation has been studied in this paper.

本文研究了含镁脉石矿物(蛇纹石、橄榄石和辉石)对镍黄铁矿浮选的影响。

6、Characteristics and genesis of aegirine& augite anorthoclase nepheline syenite porphyry in Lishui

江苏溧水霓辉石歪霞正长斑岩特征与成因

7、Penglai basalt, an alkali basalt, consists of magnetite and those silicate minerals such as olivine, augite and alkali feldspar.

蓬莱玄武岩是一种碱性玄武岩, 由磁铁矿、橄榄石、普通辉石和碱性长石组成。

8、The groundmass has the same mineral components as phenocryst, and is composed of plagioclase, augite and olivine.

电子探针成分分析显示, 基质矿物组成与斑晶矿物组成相同, 均是由斜长石、辉石和橄榄石组成;

9、The Xunyi tea dust wares belonged to Yaozhou ware system, the flux in the glaze was fairly high, the main crystal phases were augite and anorthite.

旬邑茶叶末瓷属耀州窑系，其釉的熔剂含量较高，主晶相为普通辉石和钙长石。

10、The study of petrology, mineralogy and geochemistry suggests that augite latite and augite monzonite are cognate, belonging to the upper and root parts of the volcanic dome respectively.

岩石、矿物地球化学的研究表明，辉石粗安岩与辉石二长岩同源，分别为火山穹窿的上部和根部。

11、The turbidite sandstones in the study area can be classified at least into six types based on the combination of the quantitatively major heavy minerals such as opaque minerals, hornblende, hypersthene, and augite.

基于主要重矿物，比如蛋白石、普通角闪石、紫苏辉石和普通辉石的定量综合分析，至少可将研究区的浊积砂岩划分为6种类型；

12、The main crystalline phase of the glass-ceramics are hedenbergite, while the subordinate crystalline phase is augite with dendrite, columnar crystal and bulk crystal existing in the aggregation, and the grain size is about 1-8 μ m.

其主晶相为钙铁辉石，次晶相为普通辉石。晶粒尺寸在1~8 μ m范围内，其集合体呈球状、枝晶状和块状晶体。

13、The basalt is altered and olivine basalt. Plagioclase is mostly of labradorite and andesine, pyroxene mostly of augite, and olivine mostly replaced by iddingsite in rock-forming mineral.

玄武岩为蚀变玄武岩、橄榄玄武岩等，造岩矿物斜长石的成分多为拉长石和中长石，辉石多为普通辉石，橄榄石多已伊丁石化。

14、A mass of pyrolite xenolith (such as peridotite and pyroxenite) and high-pressure mineral megacrysts (such as anorthoclase, augite and kaersutite) are found in cone sheets and BS volcanic rocks.

锥状岩席和BS火山岩包含有大量的上地幔岩石包体（橄榄岩类和辉石岩类）和高压矿物巨晶（歪长石、普通辉石和钛闪石）。

以上是简答网为您整理的augite怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于augite的用

法、augite的释义、augite的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/augite>

